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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994 .

(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Milyen tapasztalatokról tud

beszámolnia a kormányzat megyei önkormányzati szociális intézmények államosításáva l

kapcsolatban?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltán

emberi erőforrások miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az „Egyes szakosított szociális és gyermekvédelmi szakellátási intézmények állam i

átvételéről” szóló törvénytervezet alapján 2013. január 1-jétől államosításra kerülnek a

fővárosi, városi és megyei jogú városi pszichiátriai betegek, szenvedélybetegek, fogyatéko s

személyek otthonai, rehabilitációs intézményei, lakóotthonai, gondozóházai és átmenet i

otthonai, továbbá a teljes gyermekvédelmi szakellátás is elkerül az önkormányzatokról .

2012. január 1-jével már állami tulajdonba kerültek a megyei önkormányzatok intézményei ,

így a különböző szakosított szociális ellátási formát biztosító bentlakásos intézmények is 1 .

1 A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993 . évi III. törvény 140/x. § (1) bekezdése alapján:
„A megyei önkormányzatok által 2011 . december 31-én fenntartott intézmények fenntartói joga 2012 . január
1-jén a megyei önkormányzatok konszolidációjáról, a megyei intézmények és a Fővárosi Önkormányzat egye s
egészségügyi intézményeinek átvételéről szóló 2011 . évi CLIV. törvény erejénél fogva a megyei fenntartór a
száll át, ezt az időpontot követően a folyamatban levő ügyekben és a tartós jogviszonyokban a megye i
fenntartó jár el fenntartóként és beutaló szervként” .

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben



A küszöbön álló újabb államosítási hullám előtt szeretnénk a Miniszter Urat a korábbi megyei

önkormányzati szociális intézményekkel kapcsolatos változásról kérdezi :

Az intézményeket érintő átvétel után került-e sor intézménybezárásokra, átszervezésekr e

vagy bármilyen struktúraváltozásra ?

Budapest, 2012 . október 26 .

Szabó Tímea
LMP

Szilágyi Péter
LMP
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